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Részvételi fórum - Helyi civil szervezetek tapasztalatcseréje, 

jó gyakorlatok megosztása 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

A fórum a 2020. március 5. napra tervezett közösségi fórum a pandémiás helyzetre és az akkor 

érvénybe léptetett lezárásokra tekintettel került áthelyezésre ezen időpontra. 

A fórumot megtisztelte jelenlétével a település képviselő-testületének valamennyi tagja, Dóc 

Községért Egyesület elnöke Lázár Margit, valamint a helyi Mozgáskorlátozott csoport vezetője Szabó 

Éva. 

Ezen közösségi akció keretében egyeztetésre kerültek az április 24-re tervezett Közösségi 

szemétgyűjtési akció lebonyolításának részletei. 

Lázár Margit DKE elnök köszöntötte a jelenlévőket és elmondta, hogy Gál Andorné könyvtárosunk és 

közösségfejlesztőnk egy másik munkahely miatt itt hagyott bennünket, így a helyére új 



közösségfejlesztőt kellett keresni. Elmondta, hogy a választott személy Szabó Rita lett, aki egyben 

Dóc Község önkormányzati képviselője is, valamint egy közösségfejlesztős továbbképzésén vesz 

részt, melynek befejezése pár nap múlva várható. Miután Lázár Margit bemutatott a jelenlévőknek pár 

szóban az új közösségfejlesztő munkatárs is bemutatkozott és örömét fejezte ki, hogy rá esett a 

választás. 

Ismertette a jelenlévőkkel, hogy a fórumot azért hívták össze, mert több dóci lakos jelezte, hogy az 

utak mentén nagyon sok a szemét, amit el kellene távolítani, akár egy szemétgyűjtés alkalmával. 

A fórumra 10 fő kapott írásbeli meghívót, illetve egy fő csatlakozott még a megbeszélés alatt, aki ezen 

nap reggelén jelezte, hogy a szemét elszállításában segítségünkre lenne. 

 

 



 


